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Schriftelijke vragen ex artikel 3:35 Reglement van Orde raad Zutphen 

2024 aan het college over de opvangplicht voor asielzoekers 
 

Geacht college, 

 

Naar aanleiding van de recente berichtgeving via PowNed over de reactie van onder andere  

de gemeente Almelo op het verdeelbesluit van minister Faber (Asiel en Migratie), hebben 

wij de volgende schriftelijke vragen: 

1. Kan het college aangeven hoeveel tijdelijke opvangplekken voor asielzoekers onze 

gemeente momenteel beschikbaar stelt (naast eventuele vaste opvang zoals een AZC)? 

2. Worden deze tijdelijke plekken – net als in Almelo – door het ministerie nu ook 

structureel (als vast aangemerkt) meegerekend in de totale gemeentelijke opgave? 

3. Wat zijn de concrete gevolgen van deze nieuwe rekenwijze voor onze gemeente op korte 

en middellange termijn?  

   - Betekent dit dat wij nu over het ‘plafond’ zitten of extra capaciteit moeten realiseren? 

4. Heeft het college al formeel bezwaar gemaakt tegen het besluit van de minister, zoals de 

gemeente Almelo heeft gedaan?  

   - Zo ja mogen wij dit bezwaarschrift inzien? 

   - Zo nee, is het college dat alsnog van plan? 

5. Is het college bereid om, net als Almelo, voorlopig te stoppen met het realiseren van 

nieuwe tijdelijke opvanglocaties totdat er meer duidelijkheid is over de gevolgen van dit 

besluit? 

6. Wordt onze gemeenteraad actief betrokken bij de keuzes rondom deze landelijke 

verplichting? Zo ja, op welke wijze? 



 
7. Deelt het college de zorgen van andere gemeenten dat het Rijk hiermee eerdere 

afspraken en verwachtingen ondermijnt, en dat de lokale draagkracht hiermee onder druk 

komt te staan? 

Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Petra Ackermans 

Kies Bewust Lokaal 


